
Bestyrelsesmøde torsdag den 5. oktober kl. 10.30 i klublokalerne. 

Referat 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet 8. september 2023. 
Godkendt uden ændringer. 
 

2. Meddelelser. 
Ingen 
 

3. Økonomisk status – herunder diskussion om prisforhøjelsen på vinkort.. 
Der har været en del uƟlfredshed hos nogle med forhøjelsen af prisen, således at man nu får 5 
vinkort for 100 kr. i stedet for Ɵdligere 6. Prisforhøjelsen skyldes ikke mindst, at mange overfylder 
glasset og spilder på gulv og borde. Der var enighed om at gå Ɵlbage Ɵl den ”gamle” ordning med 6 
vinkort for 100 kr. Jens fik pålagt at informere om deƩe mundtligt Ɵl medlemmerne og samƟdig 
hensƟlle, at man ikke overfylder glasset. 
Økonomien ser generelt posiƟv ud. Susanne gennemgik status på de store poster. 
Fra Erhvervsstyrelsen er der kommet et krav om Ɵlbagebetaling af 18.000 kr. vedrørende for meget 
udbetalt støƩe i forbindelse med nedlukningen i corona-perioden. Vi er i dialog med Styrelsen om 
en aŅlaring. Klubbens Ɵdligere kasserer, Poul Boie, kører sagen for os. 
 

4. Status undervisning. 
10 nybegyndere Ɵrsdag formiddag, hvor Karen underviser. Undervisningen er graƟs, men fra 1/1-24 
skal deltagerne betale 100 kr i alt Ɵl Bridgeforbundet. Endvidere skal de betale for bøgerne Ɵl 
undervisning. 
Inga Dahlgård har Ɵrsdag eŌermiddag 6 fortsæƩere Ɵl undervisning. 
Karen kan Ɵlmelde sig bridgelærerkursus 2 på Tisvilde Højskole. Klubben betaler 900 kr. 75% 
refunderes af kommunen. Oveni kommer udgiŌer Ɵl kørsel.  
 

5. Kommende – og Ɵdligere - akƟviteter. 
Lørdag den 23. september deltog 12 par i turneringen. Fin turnering og fin eŌermiddag. 
 
1. søndag i advent – 3. december – afvikles tradiƟonen tro Æbleskiveturnering. Pris 100 kr. 
Juletræet skal indkøbes og opsƟlles før turneringens start. 
 
Torsdag den 14. december er der julefrokost for alle medlemmer. Pris 125 kr. Der Ɵlstræbes Ɵdlig 
Ɵlmelding. Alt aĬængig af den forhåbentlig forestående renovering af klublokalerne kan datoen 
blive rykket. 
 
 
Nytårsturneringen afvikles 4. juledag – torsdag den 28. december – klokken 18.00  
 

6. Renovering af klublokalerne. 
Vores ansøgning om støƩe Ɵl renovering af klublokalerne vil formentlig blive behandlet af 
Kommunalbestyrelsen førstkommende torsdag den 12.10. Er der posiƟv respons, kan vi højst 
sandsynligt regne med 75% refusion af de anslåede udgiŌer på 55.000 kr. Der er søgt penge Ɵl 



afslibning af gulv, materialer Ɵl maling og pålagt tæppe i kontoret. Der må påregnes 4 dage Ɵl 
afslibning af gulvet. Når vi ved, om ansøgningen imødekommes, sender Jørgen brev Ɵl 
medlemmerne om, hvem der vil give en hånd med ved malingen af klublokalerne, flyƩe møbler 
mm. 
Østerbo dækker ikke noget, da vores lejemål er et erhvervslejemål 
 

7. Eventuelt. 
Næste bestyrelsesmøde torsdag den 2. november klokken 10.30. 
 


